
PROTOKOLL 

 

ÅRSMØTE I SOGN OG FJORDANE BRIDGEKRINS 

28.04.02 kl. 11.00  

PEISESTOVA, FØRDEHUSET 

 

SAK 1: GODKJENNING AV FULLMAKTER: 

Til stades:  

Balestrand BK: 2 representantar 

BK Skvist:        1 representant 

Florø BK:         1 representant 

Førde BK:         3 representantar 

Gaupne BK:      1 representant 

Jølster BK:        2 representantar 

Måløy BK:        2 representantar 

Sande BK:         1 representant 

Vikane BK:       2 representantar 

Valnemnda: Odd Raad 

Styret: Asbjørn Feten, Aud Marit Hage, Dagfinn Lauritsen, Kai Lille-Homb, Geir Angedal, 

Arve Bjørn Røneid 

Til saman 21 røysteføre 

 

SAK 2: VAL AV ORDSTYRAR OG REFERENT 

Asbjørn Feten vart vald til ordstyrar og Arve B. Røneid til referent samrøystes. 

 

SAK 3: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Innkalling og sakliste samrøystes godkjend 

 

SAK 4: VAL AV REPRESENTANTAR TIL Å SKRIVE UNDER MØTEBOKA 

Hans Herman Kalhagen og Kai Lille-Homb valde samrøystes 

 

SAK 5: ÅRSMELDING 

Årsmeldinga vart samrøystes godkjend, og fatta ansvarsfritak for styret. 

 

SAK 6: REKNESKAP 2000-2001 

Kai Lille-Homb orienterte årsmøtet. Revisor ikkje kunne godkjenne rekneskapen for år 2000, 

men hadde ingen merknader for år 2001. Etter å gjort reie for situasjonen for år 2000, samt at 

det ikkje er mistanke om underslag, argumenterte Kai Lille-Homb, Geir Engebretsen og 

Dagfinn Lauritsen for at årsmøtet likevel skulle godkjenne rekneskapen. Dette for å få ”saka 

ut av verda”. 

Samrøystes vedtak: Årsmøtet godkjenner rekneskapen for år 2000 og år 2001, og fattar 

ansvarsfritak for styret. 

 

SAK 7: VEDTEKTSENDRINGAR: 

Årsmøtet gjekk gjennom endringsframlegga som styret la fram: 

Framlegg 1: Vedtak samrøystes 

Framlegg 2: Vedtak samrøystes 

Framlegg 3: Vedtak samrøystes 

Framlegg 4: Vedtak samrøystes 



Framlegg 5: Endring av endringsframlegg: 4 linjer i framlegget vert stroke. Vedtak 

samrøystes. 

Framlegg 6: Endring av ordlyden ”- eigenandel på 300” vert endra til ”fråtrekt 100 km”. 

Vedtak samrøystes. 

Framlegg 7: Vedtak samrøystes, etter kort ordskifte 

Framlegg 8: Vedtak samrøystes 

Framlegg 9: Vedtak samrøystes 

Framlegg 10: Vedtak samrøystes 

 

SAK 8: INNKOMNE SAKER 

 

Godtgjersle til krinsstyret: 

Krinsstyret hadde framlegg om ei godtgjersle på inntil kr 30 000 som vert fordelt utifrå 

arbeidsmengd/ utgifter.  

Dei som hadde ordet i saka: Odd Raad, Synnøve Balevik, Jorunn Tennefoss, Morten Søreide. 

Vedtak: Godtgjersla til styret vert sett til inntil kr. 40 000. Vedtak samrøystes. 

 

Historikk: 

Krinsstyret oppnemner eit utval som skal ta vare på krinsen sin historikk. Vedtak samrøystes. 

 

SAK 9: BUDSJETT 

Kai Lille-Homb orienterte. Budsjettet vart godkjend med følgjande endringar:  

STARTKONTINGENT KM PAR- sone: Vert auka til 250- per spelar 

STYREGODTGJERSLE: Auka til 40 000- 

LOENTURNERINGA: Unntak av overskot 10 000 

 

SAK 10: VAL 

Odd Raad informerte: 

Det hadde ikkje lukkast valnemnda å skaffe personar til følgjande tillitsverv: Leiar, sekretær 

og organiseringsansvarleg. Etter intens lobbyverksemd i den påfølgjande pausen, kunne ein 

letta leiar i valnemnda presentere følgjande liste for årsmøtet: Alle vart valde samrøystes. 

 

LEIAR:                                ASBJØRN FETEN 

SEKRETÆR:                      ARVE BJØRN RØNEID 

KASSERAR:                       KAI LILLE-HOMB 

TURN.ANSVARLEG:       GEIR ENGEBRETSEN 

ORG.ANSVARLEG:          KÅRE AASEBØ 

UNGDOMSKONTAKT:    DAGFINN LAURITSEN 

1.VARA:                               NJÅL KJØRVIK 

2.VARA:                               ROLF H. MYHREN 

 

TURNERINGSUTVAL: GEIR ENGEBRETSEN, TORILL ESPE, ARNAR KVERNEVIK, 

JO KETIL HAMRUM 

 

KVINNEUTVAL: SYNNØVE BALEVIK, ANNE MERETE TEFRE, CHRISTINE 

AAGARD 

 

VALNEMND: ODD RAAD (LEIAR), KJELL SKJELDESTAD, JORUNN TENNEFOSS 

 

UNGDOMSUTVAL: DAGFINN LAURITSEN, ODD EGIL NYGÅRD, RUNE VEUM 



 

REVISOR: Kjell Kvammen, Geir Hjelmeland 

Årsmøtet hadde eit ordskifte kring vanskane med å få folk til å stille som tillitsvald i 

bridgekrinsen. Dei som hadde ordet i saka: Odd Raad, Asbjørn Feten, Kai Lille-Homb, Hans 

H. Kalhagen, Kåre Aasebø, Arve B. Røneid. 

 

Følgjande protokolltilførsel vart vedteke:  

 

Årsmøtet oppmoder valnemnda til å få kvinner med i styret i neste valperiode. 

 

Krinsstyret skal arbeide med å utarbeide ein ”mal” som vert send ut til klubbane i god 

tid før neste bridgeting, der kvar enkelt klubb får i oppgåve å rekruttere tillitsvalde. 

 

 

SAK 11: LOENFESTIVALEN 

 

Geir Engebretsen orienterte om situasjonen for Loenfestivalen nett no. Truleg må turneringa 

leggjast ned neste år p.g.a. høge kostnader og lite påmelde. Årsmøtet diskuterte årsakene til 

den manglande interessa, men kom ikkje fram til eit ”fasitsvar”. Ord i saka: Geir Engebretsen, 

Asbjørn Feten, Dagfinn Lauritsen, Hans H. Kalhagen 

 

 

MØTET SLUTT 

 

 

 

Arve B. Røneid   Kai Lille-Homb  Hans H. Kalhagen 

-referent-     -sign-    -sign- 

 


